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KLII{TEVEJ
Referat fra ekstra ordinær generalforsamling 19. juni 2413,

Der var 6 fremmødte og I fuldmagt hvilket giver 14 stemmeberettiget.

1. Yalg af dirigent.

Henning Rasmussen blev foreslået og valgt. Dirigenten konstaterede, at den ekstra ordinære
generalforsamlingen var lovligl indkaldt og derudfra også at generalforsamlingen var
beslutringsdygtrg.

2. Behandling af indkomne foreslag fra bestyrelse og/eller medlemmer.

Bestyrelsen havde indsendt forslag til vedtægtsændringer (har været offentliggiort på
foreningens hjemmeside jv. indkaldelsen til denne ekstra ordinære generalforsamlingen).

Ingen af de &emmødte havde bemærkninger til forslaget og dette blev sat til afstemning, 14
stemte for forslaget (de nye vedtægter kan ses på foreningens hjemmeside ultimo juni 2013).

Der var ikke indkommet nogle forslag fra medlemmerne.

3. Evt.

Der blev spurgt ind til arbejdet om en evt. sammenlægning af de 2 grundejerforeninger på
Klintevej, intet nyt.

Kurt fortalte at kommunen har slået græs flere gange i år på området ved legepladsen.

Bestyrelsen blev opfordret til at være opmærksom på muligheden for evt. at søge midler
(udfra avisartikel) til foreningens område.

Bestyrelsens arbejde med evt. frafikdæmning af stamvejen, intet nyl

I forbindelse med emnet nabohjælp, der blev behandlet på sidste generalforsamlingen vil der
i løbet af efteråret blive holdt et aftenmøde hvor en be$ent vil komme og fortælle lidt om
indbrud, nabohjælp m.m. (indbydelse følger senere).

Flere medlemmer har set at der har foregået begravelser på dyremindelunden
(dyrekirgegården), hvilket bestyrelsen har påpeget over for kommunen. Selv om kommunen
har stået fast på der ikke må begraves dyr på dyremindelunden, mener de at en enkelt
urnenedsættelse hører til under bagatelgrænsen, bestyrelsen følger op på sagen.

Dirigenten takkede af for god ro og orden.
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